
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 11. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 278

Ifølge artikel i Jyllands-Posten 9/3-19: ”Hvad skete der? Ministerium bad om videoer fra

gymnasiebesøg – men har nu trukket ønsket tilbage” har Undervisningsministeriet skre-

vet til bl.a. Jyllands-Posten, at »Ministeriet spurgte fredag Ørestad Gymnasium, om det

var muligt at få udleveret videooptagelser for at kunne klarlægge forløbet af undervis-

ningsministerens besøg på gymnasiet torsdag. Ministeriet har i mellemtiden klarlagt forlø-

bet uden optagelser fra gymnasiet. Derfor ønsker ministeriet ikke længere at få udleveret

eller se eventuelle optagelser fra ministerens besøg.« Hvad ministeriets klarlægning har

vist, og hvad ministeriets konklusion på sagen er, har det dog ikke været muligt at få op-

lyst. På Jyllands-Postens spørgsmål har ministeriet oplyst: »Som nævnt er det til internt

brug, så det ønsker vi ikke at gå yderligere ind i.«

Vil ministeren – evt. i fortrolig form – oplyse udvalget om, hvad ministeriets klarlægning af

forløbet viser, og hvilke konklusioner dette evt. giver ministeren og ministeriet anledning

til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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